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《2025年6月四级作文范文带翻译7：互联网》

在大学英语四级考试中，写作占试卷总分的15%，满分106.5分。除了阅读之外，英语
四级作文也是非常重要的。想要提升写作成绩，每天至少要坚持写一篇英语作文，下
面是我们整理好的四级作文范文。

2025年6月四级作文范文带翻译7：互联网

The Internet has become an indispensable part of our life. Nowadays, many people spend
a significant amount of time on the Internet every day, whether for work, study, or
entertainment.

Regarding whether college students should use the Internet, different people have
different opinions. Some argue that the Internet is a double-edged sword. While it
provides convenience, it also brings negative impacts such as online addiction and
privacy issues. They believe that college students should limit their Internet use.
However, others hold the view that the Internet is a vast resource of information and a
powerful tool for communication. Proper use of the Internet can greatly benefit college
students.

In my opinion, the Internet is an essential tool for us. We should make good use of it and
avoid its disadvantages. College students, in particular, should develop good online
habits and use the Internet in a reasonable and responsible manner.

互联网已经成为我们生活中不可或缺的一部分。如今，许多人每天都会在互联网上花
费大量的时间，无论是工作、学习还是娱乐。

关于大学生是否应该使用互联网，不同的人有不同的观点。有些人认为互联网是一把
双刃剑。虽然它提供了便利，但也带来了诸如网络成瘾和隐私问题等负面影响。他们
认为大学生应该限制他们的互联网使用。然而，另一些人则认为互联网是一个巨大的
信息资源库和强大的沟通工具。合理使用互联网可以极大地造福大学生。

在我看来，互联网是我们不可或缺的工具。我们应该充分利用它，避免它的弊端。特
别是大学生，应该培养良好的网络习惯，合理负责地使用互联网。
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